
Wij.Rijswijk heeft een aantal vragen over de PMD afvalcontainers en de stand van zaken op dit 
moment. 

1.          Wat is nu de stand van zaken m.b.t. tot het tijdelijk tot halt roepen van het leveren van een 
PMD container aan de inwoners van laagbouw in verschillende wijken in Rijswijk.
2.          Wanneer ontvangen wij als Raad een terugkoppeling van de wijkgerichte gesprekken? 
3.          Wat heeft dit tot nu gekost?
4.          Heroverweegt de gemeente het beleid over PMD containers te heroverwegen wetende dat 
het tot weerstand bij veel inwoners heeft geleid, wetende dat er in andere gemeentes af wordt 
gezien van het apart inzamelen van PMD. 
5.          Kan de wethouder antwoord geven op de vragen die in RA 23 053 worden gesteld. 
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